



GOLD COAST
HOTEL

婚禮禮堂 一生一世證婚套餐
The Chapel '1314' Ceremony Package

場地 Venue	Now – 31 Dec 2020
婚禮禮堂 The Chapel	HK\$13,140.00

優惠包括:

- 使用婚禮禮堂一小時作證婚之用
- 免費使用新娘化妝間
- 價值港幣五千元之餐飲禮券，於海岸扒房或「粵」中菜廳 (須於宴會日期後一個月內使用)
- 婚紗攝影套餐
- 基本律師監禮服務
(不包括政府婚姻註冊費用，指定證婚服務項目及特殊日期附加費用)
- 證婚場地基本安排，包括接待處、華麗坐椅、證婚桌及基本音響器材
- 酒會當晚新人及主人家入住酒店客房優惠
(需按當時房間供應而定，只限兩間)
- 設宴當天，主人家於聆瀾咖啡廳享用自助早餐 或「粵」中菜廳享用午餐可獲八五折優惠
(需預約安排及最多 24 位享用)
- 多層豪華仿製結婚蛋糕供敬酒儀式及拍照之用
- 新人祝酒飲品
- 婚宴請柬 (不包括內容印刷)
- 宴會期間免費代客泊車兩部 或通宵停泊車位一部
- 婚宴優惠券

Privileges:

- Use of The Chapel for 1 hour for ceremony
- Use of Bridal Room
- Dining Voucher valued at HK\$5,000.00 net at Gold Coast Prime Rib / YUÈ Chinese Restaurant within one month from the event date
- Wedding photo package
- Basic wedding celebrant service
(Exclusive of HKSAR government marriage administration fee & additional cost for special days)
- Complimentary use of reception table, theatre style seating, registration table & PA system
- Special discount on room rate for the newly weds and their families
(subject to hotel availability & maximum for 2 room nights)
- 15% discount on breakfast buffet at Cafe Lagoon or Chinese lunch at YUÈ Chinese Restaurant on the wedding day
(advance reservation is required & Maximum for 24 persons)
- Multi-tier of artistic mock wedding cake for cake cutting ceremony
- Toasting champagne for wedding couple
- Invitation cards for each attendance (printing service not included)
- Two complimentary parking spaces during the event or one overnight parking space (private cars only)
- Discount coupons

除特別註明，以上價目需另收加一服務費，價格如有更改，恕不另行通知

Prices are subject to 10% service charge, prices are subject to change without Prior Notice

查詢詳情或參觀宴會場地，請致電宴會部: 電話 2452 8387 / 2452 8325 或電郵 catering@goldcoasthotel.com.hk

For enquiry or site visit, please contact Catering Department Tel 2452 8387 / 2452 8325 or email catering@goldcoasthotel.com.hk